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Betreft  art 48 vragen over de veiligheid van email verkeer bij gemeenten 

 

Geacht College, 

 

In Binnenlands Bestuur werd melding gedaan, dat , vanwege het steeds vaker uitwisselen van 

vertrouwelijke informatie tussen gemeenten en met name zorginstellingen , de vraag rijst over de 

mate  van beveiliging van het emailverkeer. Uit onderzoek van NRC Handelsblad van vorige maand 

bleek, dat veel gemeenten de beveiliging van hun mailverkeer niet op orde hebben en op 2 juni werd 

via het radio journaal bekend gemaakt, dat bij een onderzoek bij 50 gemeenten slechts 3 gemeenten 

voldeden aan de veiligheidsnormen. 

De Senioren Partij Maastricht heeft dan ook  naar aanleiding van recente berichtgeving in de media 

omtrent data privacy en meer specifiek het bericht betreffende het email verkeer de volgende 

vragen: 

1. Is de gemeente Maastricht betrokken bij dit onderzoek als een van de onderzochte gemeenten? 

2. Zo ja, wat heeft dit onderzoek opgeleverd ten aanzien van  de veiligheid van het mailverkeer voor 

de gemeente Maastricht? 

3. Zo neen, gaat de gemeente dan zelf een audit doen naar de situatie rond de veiligheid van het 

mailverkeer bij de gemeente Maastricht? 

4. Volgt Maastricht de voorgeschreven landelijke standaardprocedure om een veilig emailverkeer te 

kunnen garanderen? 

De Senioren Partij Maastricht 

Namens deze 

Jan Erckens 

 


